
Zápis z porady vedení konané dne 16. 3. 2015 

Přítomni: Novotná Buršíková, Kohoutková, Regner, Bartošek, Malinka, Dostál 

Omluveni: Křenek, Rebok, Matyska, Šrubařová, Račanský  

 

1. Rozpočet MU 

– V současnosti stále není schválen rozpočet MU. Z důvodu časového zdržení 

(způsobeného primárně ministerstvem) bude rozpočet MU schvalovat AS MU až na 

svém zasedání začátkem května. Z důvodu rozpočtového provizoria tedy není reálné 

vyplatit nyní první čtvrtletní odměny. Divizní budou o situaci informovat své 

podřízené.  

– Zakázky jsou nyní sestavovány podle roku 2014, zatím pouze do plánu. Případné 

požadavky vymykající se skutečnosti loňského roku je třeba projednat individuálně 

s tajemnicí a Ing. Rexovou.  

 

2. Kontrola úkolů z minulé porady  

– Výroční zpráva – Bartošek dohlíží nad kompletací příspěvků za ÚVT, část týkající se 

vědy a výzkumu Dostál již odeslal.  

– Projektová činnost divizí – zatím nedodal Rebok, Kohoutková a Regner mají 

rozpracováno. Kontrola 30. 3.  

– Program výjezdního zasedání – v současnosti je návrh příliš abstraktní. Tento týden 

proběhne schůzka se Strejčkovou a Antolem, příští kolegium bude představen 

podrobnější záměr.  

 

3. Ostatní  

– Proběhla diskuse o nominaci zástupců ÚVT do skupin pro tvorbu dlouhodobého 

záměru MU.  

– Křenek požádal e-mailem o schválení návrhu administrativního zajištění Gotexu poté, 

kdy se odstěhuje Iva a Alena. Navrhuje zachování pracovního místa Janebové na 

Gotexu, které by využívala denně dvě hodiny před obědem nebo po něm. Návrh byl 

přečten, přítomní členové kolegia souhlasí, konečné rozhodnutí je na řediteli.  

– 17. 3. proběhne první běh školení soft skills, dubnový termín byl pro nezájem zrušen. 

Celkový zájem o školení byl malý, projevilo jej pouze 7 osob. Po prvním běhu se 

zhodnotí, zda má takové školení smysl.  

– UniWeb – proběhla schůzka, vyřešeny současné problémy, nastaven jasný způsob 

komunikace. V druhé polovině dubna sdělí Regner termín, kdy přednese prezentaci, 

která by seznámila s UniWebem podrobněji. (kontrola 20. 4.) 

– Proběhla schůzka s IS o předávání aplikace O365 z Inetu do ISu.  

– Blíží se sběr dat do RIV. Divizní na to upozorní své pracovníky. Záměrem je odvádět 

co nejvíce výsledků bez ohledu na bodové ohodnocení.  

 

 

 

 

Zapsala:                              Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                           Otto Dostál 

zástupce ředitele pro vědu a výzkum  


